
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes endeligt svar på spørgsmål nr. 277 af 11. december 2014 (alm. del).  

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Jeanette R. Hansen 

  

23. januar 2015 
J.nr. 14-5231608 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 277
Offentligt
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Spørgsmål 

I forlængelse af besvarelsen af SAU (2013-14) alm. del - spørgsmål 892 anmodes ministe-

ren om at spørge erhvervs- og vækstministeren om, hvorledes man momsmæssigt har 

behandlet kortgebyrer på patent- og varemærkeansøgninger fra 23. januar 2012 og frem 

til i dag. 

 

Svar 

Erhvervs- og Vækstministeriet har forelagt spørgsmålet for Patent- og Varemærkestyrel-

sen, der har oplyst, at styrelsen ikke opkræver kortgebyr, når en kunde betaler med beta-

lingskort til styrelsen. 
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